

Title (en)

Protection system for protecting an object against military threats

Title (de)

Schutzausstattung zum Schutz eines Objekts gegen militärische Bedrohungen

Title (fr)

Système de protection d'un objet contre une menace militaire

Publication

**EP 2407746 A2 20120118 (DE)**

Application

**EP 11173806 A 20110713**

Priority

DE 102010036395 A 20100714

Abstract (en)

The equipment has a coupling element (6) provided between two supports (3, 4). Ballistic protection bars (2) are pressure-decoupled or train-coupled connected with one another over an outer surface (5) of the equipment. The protection bars are pulled by back springs over the coupling element at the outer surface. LED ends of the coupling element are provided with a behind grip and inserted into an aperture of the protection bars. A damping element is placed opposite to a protection element.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Schutzausstattung zum Schutz eines Objekts (1) gegen militärische Bedrohungen mit ballistischen Schutzelementen (2), die über Auflager (3, 4) mit einem vorgegebenen Abstand (A) an einer Außenfläche (5) des zu schützenden Objekts (1) angeordnet sind, bei welcher zwischen zwei Auflagern (3, 4) ein Kopplungselement (6) vorgesehen ist, über welches das Schutzelement (2) und die Außenfläche (5) gegeneinander druckentkoppelt und miteinander zugekoppelt verbunden sind.

IPC 8 full level

**F41H 5/013** (2006.01); **F41H 5/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F41H 5/013** (2013.01); **F41H 5/023** (2013.01)

Cited by

CN114136166A; US10840677B2; EP3195334B1; EP3321944B1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2407746 A2 20120118; EP 2407746 A3 20141119; EP 2407746 B1 20161130;** DE 102010036395 A1 20120119;  
DE 102010036395 B4 20130228

DOCDB simple family (application)

**EP 11173806 A 20110713;** DE 102010036395 A 20100714